
Protokół Nr XLVI/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 czerwca 2010 roku 
 

Otwarcia obrad XLVI sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi wystarczające quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Bożenę Wójcik. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz  
- złożył pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

2. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XLV/388/2010 z dnia 28 maja 2010r 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 

3. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XLII/374/2010 z dnia 31 marca 2010r 
w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXXII/316/2009 z dnia 30 czerwca 
2009r w sprawie przystąpienia do zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Sędziszów. 

4. Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu w sprawie przyznawania 
dofinansowania usuwania i utylizacji wyrobów zawierających azbest z terenu 
gminy Sędziszów.  

Głosowanie 
13 głosów – za 
Przewodniczący odczytał porządek obrad sesji wraz z przyjętymi poprawkami: 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XLV/392/2010 w sprawie 

zaciągnięcia kredytu. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu. 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XLV/388/2010 z dnia 28 maja 2010r 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XLII/374/2010 z dnia 31 marca 2010r 
w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXXII/316/2009 z dnia 30 czerwca 
2009r w sprawie przystąpienia do zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Sędziszów. 



10. Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu w sprawie przyznawania 
dofinansowania usuwania i utylizacji wyrobów zawierających azbest z terenu 
gminy Sędziszów.  

11. Wolne wnioski i dyskusja. 
12.  Odpowiedzi na interpelacje. 
13.  Zamknięcie obrad. 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 3 
Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Radny J. Strzelec 
- odznaczonych zostało 9 rolników, zapytał kto decydował i wybierał? 
Radny Z. Konieczny 
- nikt się nie zgłosił do remontu w Klimontowie, czy zdążymy zrobić go w okresie 
wakacji? 
Pan Burmistrz 
- będzie wykonany w wakacje. 
Ad.4 
Radny T. Styczeń 
- w Krzcięcicach na zakręcie drogi powiatowej w stronę cmentarza powstała duża 
wyrwa gdzie stoi woda i może dojść do wypadku, to samo k/ mostu i w Piołunce 
przejazd w stronę Deszna, 
- droga gminna w Mierzynie, grunt siada i powstają wyrwy, 
- wykosić zarośla na poboczu drogi w stronę Deszna, 
- zapytał kiedy będą malowane przystanki w Słaboszowicach? 
Radny W. Tabor 
- podziękował za remont świetlicy w Gniewięcinie, 
- nie dokończono prac w gliniankach w Gniewięcinie, 
- droga gminna w Gniewięcinie od kaplicy do remizy, całą szerokością płynie woda, 
Proszę o wykoszenie poboczy. 
Radny Z. Sobota 
- droga między posesjami Cholewy i Czekaja w Zielonkach zarośnięta krzakami. 
Radny J. Wiencek 
- na Oś. Skarpa na podjeździe między blokami 15 -6 robi się zagłębienie, sprawdzić i 
wyrównać, 
- czy w tym roku będą robione schody? 
Radny Z. Konieczny 
- wykosić zarośla przy drodze w stronę  łąk wzdłuż strażnicy w Klimontowie, 
- wykosić staw w Klimontowie przynajmniej na szerokości 2m aby była widoczność. 
Radny Z. Głądki 
- droga powiatowa w Łowinii zrobiony został rów, w ubiegłym roku droga została 
przecięta i założono kręgi, teraz tam się zapada, proszę zgłosić do Powiatu. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 



- Burmistrz przekazał pismo do ZDP z naszymi interpelacjami, ja zgłaszałem sprawę 
zalewania posesji p. Girka. Otrzymałem odpowiedź, że to nie dotyczy ZDP, uważam 
to za kpinę, na łuku została podniesiona droga i to powoduje zalewanie. 
Radny J. Strzelec 
- na drodze powiatowej przez Czepiec znów są dziury, 
- otrzymałem odpowiedź na 2 interpelacje z poprzedniej sesji a na pozostałe nie 
dlaczego? 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zwracałem się w sprawie popękanych poboczy przy drodze Rynek – Sosnowiec, 
minie gwarancja i droga się rozsypie, 
- proszę zakończyć dowożenie żużla na Sosnowiec. 
Ad. 5 
Pani A. Porębska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy 
Głosowanie 
14 głosów – za                             uchwała Nr XLVI/396/2010 
Ad. 6 
Pani A.Porębska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych, zgodnie z ustaleniem 
Komisji stałych że rezygnujemy z kredytu na rzecz obligacji. 
Głosowanie 
14 głosów – za                            uchwała Nr XLVI/397/2010 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła projekt uchwały o zaliczeniu drogi do kategorii dróg gminnych oraz 
ustalenia jej przebiegu – dwie gminy starają się o środki na jej remont, aby je pozyskać 
droga musi mieć status drogi gminnej. 
Głosowanie 
13 głosów – za                         uchwała Nr XLVI/398/2010 
Ad. 8 
Pani Sekretarz 
- mamy dwie uchwały zmieniające dotyczące zmiany w Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania oraz w prawie przystąpienia do sporządzenia zmian w 
planie zagospodarowania gminy Sędziszów w obu uchwałach należało ująć obszar wsi 
Boleścice i tylko taką zmianę wprowadzamy. 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę zmieniającą uchwałę własną Nr XLII/374/2010 Rady Miejskiej 
z dnia 31 marca 2010 roku w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXXII/316/2009 z 
dnia 30 czerwca 2009 roku w sprawie przystąpienia do zmiany Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za                     uchwała Nr XLVI/399/2010 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 



- przedstawił uchwałę zmieniającą uchwałę własną Nr XLV/388/2010 Rady Miejskiej 
w Sędziszowie z dnia 28 maja 2010 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za                 uchwała Nr XLVI/400/2010 
Ad. 10 
Pan Burmistrz 
- będziemy się starać w WFOŚ o środki na usuwanie i utylizację wyrobów 
azbestowych , jeśli się nie uda to będziemy zwracać z własnych 50%. W uchwale są 
załączniki informujące jakie dokumenty trzeba dołączyć do wniosku o zwrot środków. 
Azbest mogą wywozić tylko uprawnione firmy posiadające zezwolenia. Zwrot 
środków będzie obejmował 50% kosztów za transport i utylizację natomiast za zdjęcie 
z dachu nie, to trzeba we własnym zakresie. 
Radny J. Strzelec 
- przeczytałem ten Regulamin gdzie pisze że dofinansowanie dotyczy tylko transportu 
i utylizacji a za zdejmowanie nie? Punkt 11 mówi, że weryfikacji wniosków będzie 
dokonywał Burmistrz. 
Pan Burmistrz 
To tak jest bo koncesja na odpady komunalne dotyczy tylko tych odpadów, nikt nie 
może prowadzić działalności bez decyzji Burmistrza. 
Radny Z. Konieczny 
- skąd będą pieniądze? 
Pan Burmistrz 
- mamy w budżecie zabezpieczone środki . 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- Burmistrz to urząd, który decyduje o wydatkowaniu pieniędzy, to że będzie Komisja 
do oceny wniosków to dobrze ale ostateczną decyzję podpisuje Burmistrz, 
- nie ma czegoś takiego żeby obywatel dawał oryginał faktury do urzędu, urząd może 
sobie zrobić kopie. 
Radny J. Strzelec 
- ja zwracam się z pytaniem do Burmistrza a nie do Pana. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- ale ja wyjaśniam. 
Radny J. Strzelec 
- ja nie chcę wyjaśnień od Pana. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu w sprawie zasad przyznawania 
dofinansowania do usuwania i utylizacji wyrobów zawierających azbest z terenu 
gminy Sędziszów. 
Głosowanie  
11 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 11 
Radny T. Styczeń 



- przypomniał wniosek Komisji Zdrowia, Ładu i Porządku Publicznego o wykonaniu 
ganku przy mieszkaniu w Krzcięcicach ponieważ wchodzi się do pokoju prosto z 
dworu. 
Radny J. Strzelec 
- co mam rozumieć przez rozwój gospodarczy gminy, uważam  że dojazd do pól na 
wsiach to też dotyczy rozwoju, 
- ma być powołany zastępca Dyrektora ZUK, nie widzę w Regulaminie takiego 
stanowiska, na wynagrodzenie potrzebne będą pieniądze, 
- Statut mówi że radny ma dbać o swoich wyborców, zapytał dlaczego w Komisjach 
obwodowych nie było nikogo z mieszkańców wsi Czepiec, Przełaj Czepiecki, Przełaj? 
Pani Sekretarz 
- kiedyś ustalanie składów obwodowych komisji wyborczych było kompetencją 
Burmistrza i pewne grupy zawsze się dostawały. Od kilku lat ordynacja wyborcza 
reguluje te sprawy tak, że członków komisji zgłaszają Komitety wyborcze. Naszym 
zadaniem jest przyjęcie zgłoszeń, jeśli jest mniej niż 7 osób to decyduje Burmistrz, 
jeśli równo to wszyscy wchodzą a jeśli za dużo to robimy głosowanie. Są osoby, które 
potrafią się zgłaszać ciągle. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- sprawa Z-cy dyrektora ZUK to pewne nieporozumienie, uważam że dla czystości 
sprawy powinna to być spółka ze 100% udziałem Gminy i na pewno nie byłoby 
wniosku o zastępcę. Najgorzej się dzieje gdy chcemy sztucznie utrzymać pewne 
organizacje i tworzy się stanowiska, proszę o przeanalizowanie tego problemu. 
Radny J. Strzelec 
- nie neguję decyzji bo dyrektora cenię i szanuję. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- w tej sprawie powinien wypowiedzieć się dyrektor, wiele spraw powinien załatwiać 
zastępca a nie dyrektor, który musi zająć się sprawami dokumentów i przepisów. 
Radny Z. Konieczny 
- w ubiegłym roku podejmowaliśmy uchwałę o samodzielności zakładu. 
Pani Sekretarz 
- była uchwała o przekształceniu zakładu w spółkę ale na pewnym etapie została 
uchylona. 
Radny J. Psonak 
- zabezpieczenie środków na pobory może również skutkować dotacjami z naszej 
strony. 
Dyrektor ZUK 
- na dziś zakład wykonuje tak duże zadania, że nie jestem w stanie sam podołać a 
biurokracja tak się rozrasta, że nie powinienem wychodzić z biura. Teraz wykonujemy 
duże inwestycje jak kanalizacja Borszowic i Tarnawy, przynajmniej dwa razy w 
miesiącu mamy różne kontrole gdzie muszę być przy nich a nie ma kto zająć się 
nadzorem inwestycji. Wszędzie jest podział zadań zakłady komunalne prowadzą 
gospodarkę wodno-ściekową a resztę już inny podmiot, a u nas zajmujemy się 
wszystkim. Jeśli chodzi o pieniądze to odeszła na emeryturę główna księgowa i nikogo 
nie przyjmowałem na jej miejsce. 
Pan Przewodniczący 
- czy będzie wycinka barszczu Sosnowskiego przy KOT-BIS 



Pani Sekretarz 
- poinformowała że w br będzie przeprowadzony Powszechny Spis Rolny w okresie 
od 1 września do 31 października, według stanu na dzień 30 czerwca 2010 roku. 
W dniach od 9 do 23 sierpnia br zostanie przeprowadzony obchód przedspisowy, w 
trakcie którego rachmistrze spisowi przekażą informacje o spisie i wręczą list Prezesa 
GUS zapraszający do udziału. 
Po raz pierwszy będą miały zastosowanie formularze elektroniczne, rachmistrz 
zbierając wywiad będzie wprowadzał informacje do przenośnego urządzenia 
elektronicznego – hand-held, które będą automatycznie kodowane i przesyłane do 
serwera GUS. Użytkownicy gospodarstw zobowiązani są do udzielania odpowiedzi 
zgodnych z prawdą, dane te są poufne i podlegają szczególnej ochronie. 
Ad. 12 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
J. Strzelec – przedstawił wykaz odznaczonych rolników, poinformował iż brane było 
pod uwagę wielkość gospodarstwa i ilość zwierząt hodowlanych, Sołtysem Roku 
wybraliśmy Panią Bożenę Grabek, 
T. Styczeń – wyrwę w Krzcięcicach zgłosimy do ZDP, w Piołunce i Mierzynie 
sprawdzimy, 
- koszenie poboczy, apelujemy aby przy swoich posesjach robili to właściciele, 
- malowanie przystanków nastąpi w najbliższym czasie. 
W. Tabor – glinianki wyrównujemy w miarę pozyskiwania ziemi, 
- przy drodze od kaplicy trzeba wykonać kilka odpływów , 
- p. Madetko obiecywał zrobić rozgraniczenie i nie wywiązał się, p. Surówka pilnuje 
aby to zrobił. 
Z. Sobota – wykoszenie drogi w Zielonkach sprawdzimy kto powinien to zrobić. 
J. Wiencek – przyczynę powstania zagłębienia na podjeździe sprawdzimy, 
- schody jeśli były zaplanowane to będziemy robić. 
Z. Konieczny – na pewno staw wykosimy ale przy drodze powinni kosić sami. 
Z. Gładki – zapadającą się drogę w Łowini zgłosimy do ZDP celem usunięcia usterek, 
J. Gładki – ponownie zgłosimy zalewanie posesji p. Girka, 
J. Strzelec – jeśli chodzi o interpelacje to 2 tematy są prowadzone wspólnie z 
Dyrektorem ZDP, pkt. 1 i 6 przyjęte zostały do realizacji, 
Z. Adamski – połamane pobocza asfaltowe zgłosimy do poprawy, 
- żużel dowozimy tam gdzie jest to najpilniejsze. 
Odpowiedzi na wolne wnioski: 

1. Przygotowujemy się do wykonania wiatrołapu Krzcięcicach, 
2. Rozwój gospodarczy gminy to kategorie przemysłowa, handlowa i rolnicza a w 

tym dojazdy do pól, które wykonujemy w miarę możliwości, 
3. Z-ca Dyrektora w ZUK, u nas też byłaby potrzeba zatrudnić ludzi bo zadań 

coraz więcej, realizujemy duże inwestycje i wiele zadań z własnego wyboru, 
jeszcze dajemy radę ale w ZUK jest to już nie do opanowania. Proszę nie 
doszukiwać się podtekstów, Dyrektor wytrzymywał dokąd się dało a czy to ma 
być spółka to możemy dyskutować. 

Pani Sekretarz 
- w Statucie i Regulaminie organizacyjnym zakładu nie było stanowiska zastępcy, ale  
 



to sobie Dyrektor ureguluje. 
Radny J. Strzelec 
- czy ten pracownik musi być w randze dyrektora. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- nadal uważam, że powinna to być spółka i byłoby mniej biurokracji. 
Ad. 13 
Przewodniczący zamknął obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                       Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                    Sekretarz                                   Przewodniczył 
 
 
 
 
 


